
 

 

Z Á P I S 
 

z 9. jednání komise sportovní a tělovýchovy, konané dne 15.7. 2011  
 

 

 

Dne 15.7. 2011 se uskutečnilo jednání komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 
Místo jednání: kancelář vedoucího odboru kultury, školství a tělovýchovy Magistrátu města 

Karlovy Vary, Moskevská 21 

 

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 9,00 hodin a skončeno v 10,00 hodin. 

 

Přítomni:            p. Roman Maleček, Ing. Václav Sebera, pí Jitka Peřina. Ing. Libor Šembera, Ing. 

Vojtěch Seidl, Mgr. Jiří Frühauf 

  

Omluveni: Ing. Josef Janů, Ing. Jaroslav Fiala CSc.  

Neomluveni:  p. Jan Keprta 

 

Hosté: Ing. Bc. František Škaryd, vedoucí odboru kultury,  školství a tělovýchovy  

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Projednání mimořádných dotací 

4. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise pan Roman Maleček.  

 

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  

 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

3. Posouzení mimořádných žádostí o dotace 

 

Komise STv se zabývala mimořádnou žádostí o dotaci pro rok 2011. Komise STv doporučuje RM 

přerozdělit finanční rezervu komise STv ve výši Kč 187.000,- takto: 

 

 Svaz mažoretek České republiky – Kč 15.000,- na akci Karlovarská růže – exhibice mistrů 

mažoretkových a twirlingových skupin 
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pro: p. Roman Maleček, , Ing. Libor Šembera 

proti: Ing. Vojtěch Seidl 

zdržel se: pí Jitka Peřina, , Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, 

 

Usnesení nebylo přijato 

 

 

4. Různé 

 

 Komise STv vzala na vědomí oznámení České společnosti pro naturální sporty o změně 

termínu konání akce Aminostrar Natural CUp 2011 a to z 22.10. 2011 na 29.10.2011 

 Komise STv vzala na vědomí vyjádření Triatlet K. Vary – poskytnutá dotace ve výši 5.000,- 

na akci Běh okolo Rolavy pro SOS vesničku není dostačující pro konání akce- akce se konat 

nebude. 

 Na příští zasedání komise STv zjistí vedoucí odboru Ing. Bc. František Škaryd vývoj příprav 

nových „Zásad o poskytování dotací z rozpočtu města“. 

 Komise STv požádala vedoucího odboru o zajištění zprovoznění uložiště dat pro potřebu 

komise. 

 Na příští zasedání komise STv zajistí tajemnice komise přehled nepodepsaných smluv u 

přidělených dotací.  

 Paní Jitka Peřina – členka komise STv požádala o zajištění zveřejnění termínu pro podání 

„Žádostí o poskytnutí dotace pro rok 2012“ v Radničních listech.  

 

 

 

 Další jednání komise se uskuteční 11.8.2011 od 13:00 hod. v zasedací místnosti v 1. patře 

magistrátu města. 

 

 

 

 

Dne:  15.7.2011                                                                                

Zapsala: Gabriela Hazuchová - tajemnice komise                    _______________ 

 

                        

                        

 

 

 

 

                    _______________ 
                                                     Roman Maleček 

                                                                                                                    předseda komise 

 


